

Tamarin Walk



MARADIVA
VILLAS RESORT & SPA | MAURITIUS

Join our team on Thursdays and Sundays for a walk to the nearby village of Tamarin. You will be guided through the Wolmar forest and will learn about the different plants and trees as well as the breath taking beach of Tamarin Bay.

Rejoignez-nous pour une promenade pédestre au village de Tamarin les jeudis et dimanches. Vous serez guidé à travers la forêt de Wolmar où vous allez découvrir une panoplie d'arbres et de plantes ainsi que la magnifique plage de la Baie de Tamarin.



We shall then continue with a visit to the oldest salt pan of Mauritius followed by the SAI BABA Temple where you will discover different facets, cultures and religions assembled in one Temple.



Passant par le plus ancien marais salant de l'île, la visite prendra fin au Temple SAI BABA avec au programme, la découverte des différentes facettes, cultures et religions dans un seul et même Temple.

Practical tips: Training shoes recommended, suitable clothing

Difficulties: For all levels

Kids (as from 3 years old to be accompanied by parents)

Crossing a river (30 cm deep) along the way

Conseils pratiques: Chaussures de sport recommandées, vêtements appropriés

Difficultés: Pour tous les niveaux

Enfants (à partir de 3 ans) accompagnés des parents

Traversée d'une rivière (profondeur 30 cm) en cours de route

Please reserve at the reception
Veuillez réserver à la Réception

Departure from the Sands reception at 09h25
Départ à 09h25 de la réception du Sands

Duration: about 2h30
Durée: environ 2h30